



Glendon College  
Collège universitaire Glendon

Academic services  
Bureau des services académiques



## Undergraduate Reactivation Form

## Formulaire de réactivation 1er cycle

### Student Information / Renseignements personnels

Last Name/Nom de famille	First Name/Prénom		
York Student Number/Numéro d'étudiant de York	Former Last Name (if applicable)/Ancien nom de famille (si applicable)		
Home Address/Adresse permanente	City/Ville	Province	Postal Code/Code postal
Telephone / téléphone	Email Address/Adresse électronique		

### York Program Requested / Programme d'études demandé

Check the session you wish to return in/Cóchez la session requise <input type="checkbox"/> Fall/Winter / Automne/Hiver 20 <input type="checkbox"/> Summer/Été 20		Degree/Diplôme <b>BA</b>	Study Level/Année d'études
Program Type/Programme <input type="checkbox"/> Bachelor/BA <input type="checkbox"/> BA Honours/BA Spécialisé / IBA Honours/IBA Spécialisé (Specify/Préciser) : _____			
Major 1/1 <sup>ère</sup> majeure	Major 2/2 <sup>ème</sup> majeure	Minor/Mineure	

Note: If you have completed degree credit courses WITHOUT a Letter of Permission, you MUST apply for admission through the Admissions Office located on the 3<sup>rd</sup> floor of the Student Services Centre at the Keele Campus.

Postsecondary Academic History Since Your Last Registered Session at York: Have you completed degree credit courses at any other postsecondary institution(s) on a Letter of Permission? If yes, remember to arrange for official transcripts to be sent directly to Academic Services at Glendon.

Attention : Si vous avez suivi des cours dans une autre institution universitaire SANS une « Lettre de permission », vous devez faire une demande d'admission auprès du Bureau des admissions au campus Keele.

Votre historique académique depuis votre dernière session académique à York : Si vous avez suivi des cours dans une autre institution universitaire avec une « Lettre de permission », vous devez faire acheminer un relevé de notes officiel au Bureau des services académiques de Glendon.

Date(s) _____ to/à _____	Institution
Date(s) _____ to/à _____	Institution

Protection of Privacy: Personal information in connection with this form is collected under the authority of Freedom of Information and Protection of Privacy Act and The York University Act, 1965 for educational, administrative and statistical purposes. The information will be used to process your enrolment and registration in academic programs; to record and track your academic progress; and for related record-keeping purposes. If you have any questions about the collection of this information by York University, please contact: Information and Privacy Coordinator, York University, N926 Ross, 4700 Keele Street, Toronto, ON M3J 1P3.

Vie privée : Les renseignements personnels relatifs à cette demande sont recueillis conformément à The York University Act, 1965 à des fins pédagogiques, statistiques et administratives. Ces renseignements serviront à procéder à votre inscription aux programmes académiques, à enregistrer et à faire un suivi de vos progrès académiques et pour tout objet relatif à la tenue des registres. Si vous vous posez des questions à propos de la collecte de ces renseignements par l'Université York, veuillez prendre contact avec la personne chargée de la coordination des renseignements et de la vie privée, Université York, Ross N926, 4700, rue Keele, Toronto, ON, M3J 1P3.

I hereby certify that all statements on this form are correct and understand that I may be required to provide documentation at some future date to substantiate my claim and that any misrepresentation of this data may result in the cancellation of my enrolment or registration status and is considered a breach of academic honesty.

J'atteste que les informations que j'ai fournies dans ce formulaire sont correctes et j'accepte de produire, sur demande, toute preuve concernant cette déclaration et que toute déclaration erronée soit considérée comme une atteinte à l'honneur académique et peut entraîner l'annulation de mon inscription aux cours ou mon statut d'enregistrement.

Student's Signature/Signature de l'étudiant(e)	Date
--	------